
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 9. september 2021 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1642 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 1642:  

”Med aftalen om satspuljen på sundhedsområdet for 2015-2018 blev afsat 1,5 mio. 

kr. til anvendelse i 2016-2017 til udbredelse af it-understøttelse af akuthjælperord-

ninger. Hvordan er de 1,5 mio. kr. blevet anvendt?” 

 

Svar: 

Det er desværre ikke muligt for mig at besvare spørgsmålet inden for fristen. Jeg for-

venter at kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo oktober 2021.  

 

 

Med venlig hilsen 
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